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Z á p i s 

 
z 13. jednání Výboru pro lidská práva Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 2. 3. 2012 od  10:00 hod.  
RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 

 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 
Omluveni: Julia Špalková, Alois Galle 
 
   
 

Program jednání: 

 
  1.  Zahájení  
  2.  Schválení programu  
  3.  Schválení hostů  
  4.  Volba ověřovatele zápisu  
  5.  Informace předsedy výboru  
  6.  Informace místopředsedkyně výboru  
  7.  Různé  
  8.  Závěr  
 
 
Jednání v 10:00 hodin zahájil a řídil předseda Výboru pro lidská práva Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje pan Rudolf Polák. Uvítal přítomné.  
 
 
K bodu 1 
Zahájení  
 
 
   
 
 
 K bodu 2 
Schválení programu  
 
Návrh – schválit předložený program 
 
 Hlasování: 
   Pro  -  5 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
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 K bodu 3 
Schválení hostů  
 
Návrh – schválení hosta 
              /Mgr. M. Smudková se omluvila/ 
 
 Hlasování: 
   Pro  -  5 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
 
 K bodu 4 
Volba ověřovatele zápisu  
 
Návrh – za ověřovatele zápisu navržena paní Ivana Tomková  
 
 Hlasování: 
   Pro  -  4 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  1 
 
 K bodu 5 
Informace předsedy výboru  
 
Pan Rudolf Polák informoval o konání MISS ČR  2012 dne 19.05.2012. 
Dne 26.05.2012 se uskuteční společný Festival národností a Romfest v Jaroměři. 
Organizace zůstává stejná jako v předešlých letech. 
 
 
 
 
 K bodu 6 
Informace místopředsedkyně výboru  
 
Paní  Ivana Tomková se zúčastnila jednání o romské problematice ve Štrasburku. 
Jednotliví účastníci konstatovali, že finanční prostředky nejsou rozdělovány optimálně, 
vhodnější by bylo je zasílat přímo potřebným.  
   Vznikají také nové projekty na vzdělávání romských mediátorů. 
 
 
 
 K bodu 7 
Různé  
 
 
USNESENÍ 13/1/2012/VLP 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  výzvu k odvolání ředitele Obchodní akademie a Jazykové školy s právem státní 

jazykové zkoušky, Hradec Králové 
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Návrh – členové výboru byli seznámeni s výzvou pana Jaromíra Bezvody  k odvolání ředitele 
               Obchodní akademie a Jazykové školy s právem státní jazykové zkoušky. 
               Situace na škole je vyřešena, bude vypsáno konkurzní řízení na místo nového ředitele. 
               /Pan ředitel Jaroslav Bajer svou funkci již nezastává./ 

-     hlasování o přijatém usnesení 
 
 Hlasování: 
   Pro  -  5 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
 
 
K bodu 8 
Závěr  
 
Pan Petr Vodal seznámil členy výboru s programem únorových oslav vietnamského nového 
lunárního roku. Oslavy proběhly v menších skupinách a byly pojaty skromněji. 
 
 
  
 
Závěr  
 

Předseda poděkoval členům výboru za účast na jednání  a vzhledem k tomu, že byly 
vyčerpány všechny body programu v 11:30 hodin jednání ukončil.  

  
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Mgr. Blanka Kovandová 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


